
Referat fra bestyrelsesmøde  
Torsdag den 23. august 2018 kl. 19.00 -21.30, hos Malene, Giersingvænget 43  
Afbud fra Liselotte  
 
 
1. Godkendelse af dagsorden  
 
2. Økonomi – dagsdato i forhold til budget 
Budgettet overholdes, kassereren er tilfreds! 
 

3. Kontingentbetaling status for 2. halvår 2018 
Der er sendt 14 rykkere ud. 
 

4. Opdatering forsikringer 
Der er tegnet bestyrelsesansvarsforsikring og cyberforsikring. 
 

5. Nyheder fra foreningens e-boks 

 

6. Overtagelse af Brians opgaver  
 
7. Opdatering Fibernet Energi Fyn 
Pr. 8/8 var der 53 tilmeldinger til fibernet. Det vurderes ikke at det er realistisk at nå de nødvendige 102 tilmeldinger 
før d. 31/8.  
 

8. Gartner – de grønne områder/gartner 2019? 
Det er bestyrelsens opfattelse at vedligeholdelsen af de grønne områder er tilfredsstillende. Det overvejes derfor at 
forlænge kontrakten i 2019. 
 

9. Pladsen – hvordan går det med låsen i porten? 
Låsen i porten er fortsat i en dårlig forfatning. Der er ingen planer om at bruge 9000 kr. til en ny lås. 
Der smides meget nedfaldsfrugt, æbler og blommer, i containeren. Det tiltrækker rotter og p.t. hvepse, hvorfor det 
henstilles til at man afleverer nedfaldsfrugt i egen affaldsspand eller på den kommunale genbrugsplads.   
 

10. Legepladser: 1. HAGS - se vedlagt tilbud/2.maling af LSV(Sine)  
Vippen på legepladsen ved LSV er slidt og bliver fjernet, før den knækker. Det overvejes om der skal anskaffes en ny 
vippe i fremtiden. Desuden skal der skiftes pæle i gyngestativet ved Giersingvænget. Der skal laves en langsigtet plan 
for alle legepladserne, ift. vedligehold, økonomi og evt. aldersbestemte temalegepladser. 
 

11. Opdatering fra børnegruppen – sommerfest og Halloween 
Der var i alt 40 fremmødte, 20 børn og 20 voksne, der havde en rigtig hyggelig dag. Sommerfesten er arrangeret af 
børnegruppen, men det er ikke kun rettet mod børnefamilier. 
Halloween er d. 31/10 – information kan ses på facebook-siden. 
 

12. Facebook 
Der arbejdes på at vedligeholde facebook-siden oftere, mhp. at slette uaktuelle og upassende opslag. 
 
13. Affaldsindsamling 7. oktober kl. 10-12  
Kom glad! 
 
14. Støjværn 
Mulighederne for at få etableret støjværn langs Ørbækvej undersøges.  
 
15. Eventuelt  
Der er gjort opmærksom på at den store trappe op til busstoppestedet ved Ørbækvej ikke er egnet til barnevogne og 
rollatorer. Det undersøges hvordan det kan løses og hvad det koster. 


